

DESCRIPTION

Voici nos nettoyeurs pour vos applications spécialisés:

Nettoyeur Acier Inoxydable : Pour rehausser la brillance de votre acier inoxydable. Simplement appliquer et polir.

Nettoyeur Congélateur : Un produit spécialisé pour nettoyer à très basse température. Sèche rapidement sans laisser un film de glace sur les surfaces.

Nettoyeur Aluminium : Formulé pour rajeunir vos surfaces en aluminium tel que vos roulottes, vos revêtements extérieurs et tous vos meubles extérieurs.

Nettoyeur Moules à Pain : Pour décroûter les résidus dans vos moules à pain.

Nettoyeur Contenant à Poisson : Élimine les odeurs de poissons et les résidus dans vos bassins et contenants de préparation.

Poli pour Laiton : Pour ceux qui aiment quand le laiton et le chrome brille! Aussi parfait pour nettoyer votre argenterie.

MODE D'EMPLOI

Appliquer avec un vaporisateur ou avec un linge sec et propre. Nettoyer la surface d'acier inoxydable avec un deuxième linge propre pour polir et renouveler le fini original.

POUR L'UTILISATION DANS LES ÉTABLISSEMENTS ALIMENTAIRES:

Les surfaces en contact direct avec les aliments devront être rincées à l'eau potable après le traitement avec le produit.

ENVIRONNEMENT ET CERTIFICATION



- ✓ Sans Phosphates
- ✓ Sans Chlorure

- ✓ ACIA (Lettre de garantie du fournisseur)

PROPRIÉTÉS PHYSIQUES

Apparence:	Visqueux
Couleur:	Blanc
Odeur:	Citron
Densité:	DND
pH 100%:	5.0-6.0
pH 1%:	5.0-6.0
Solides (%):	DND
Solubilité:	Complète



DIVERS

DESCRIPTION

Here are our cleaners for your specialised applications :

Stainless Steel Cleaner: To enhance the shine of your stainless steel. Simply apply and polish.

Freezer Cleaner: A specialised product for cleaning in very low temperatures. Dries rapidly without leaving an ice film on your surfaces.

Aluminium Cleaner: Formulated to revitalise all aluminum surfaces. Will work on RVs, exterior siding as well as your outside furniture.

Bread Pan Cleaner: A product that really works to remove that crust of residue on your baking pans.

Fish Container Cleaner: Eliminates fish odors and the residues in your basins and preparation containers.

Brass Polish: For those of you that like their brass or chrome to really shine! Also works well on silverware.

DIRECTIONS

Simply spray onto surface or apply with a dry and clean cloth. Clean surface using a second dry and clean cloth to polish surface and restore its original shine.

FOR USE IN FOOD PLANTS:

Surfaces in direct contact with food must be rinsed with drinkable water after treatment with the product.

ENVIRONMENT AND CERTIFICATION



- ✓ Phosphate Free
- ✓ Chlorine Free

- ✓ CFIA (Supplier Letter of guarantee)

TECHNICAL SPECIFICATIONS

Appearance:	Vicous
Colour:	White
Odour	Lemon
Density:	DNA
pH 100%:	5.0-6.0
pH 1%:	5.0-6.0
Solids (%):	DNA
Solubility:	Complete

